



C 嘔 mfort  
C 明 re  
C 會 ncern

# 嘔明會

## THE COMFORT CARE CONCERN GROUP

### 捐款表格 Donation Form

本人/ 機構樂意捐助嘔明會 I would like to donate

港幣 HK\$ \_\_\_\_\_

(捐款 HK\$100 或以上可獲發免稅收據。 Official receipt will be issued for donation of HK\$100 or above for tax exemption.)

#### 捐款方式 Donation Method :

劃線支票 **Crossed cheque** (支票號碼 Cheque number: \_\_\_\_\_)

(抬頭請寫「嘔明會」 Please make cheque payable to "The Comfort Care Concern Group")

銀行入帳 **Bank-in**

本人已將捐款存入「嘔明會」之匯豐銀行賬戶441-264702-001，並附上銀行存款收據。

I have deposited to the HSBC account 441-264702-001 and am enclosing the bank pay-in slip.

我希望每月定期捐款，請寄給我自動轉賬表格。

I would like to donate on a monthly basis. Please send me an auto-pay form.

註 Note：請在適當  加上 ✓ 號 Please tick as appropriate

#### 個人資料 Personal Information

姓名 Name: Mr/Miss/Ms	先生/小姐/女士
地址 Address:	
電話號碼 Tel:	電郵 e-mail:
傳真號碼 Fax:	日期 Date:

閣下的個人資料只會用作處理捐款及嘔明會資訊。本會很希望定期與您分享我們的工作，但如果您不願意收到有關資料，請剔此方格。

Your personal information will be used exclusively for donation processing and CCCG information up-date. We would like to share our work with you regularly, but if you do not want to receive our mailing, please tick the box.

多謝您的支持

THANK YOU FOR YOUR SUPPORT

---

郵票  
Stamp

**熾明會**  
**THE COMFORT CARE CONCERN GROUP**

香港九龍長沙灣麗閣邨麗荷樓三樓平台303-305室  
303-305, Podium Floor, Lai Ho House, Lai Kok Estate,  
Cheung Sha Wan, Kowloon, Hong Kong

電話 Tel: 2361 6606 傳真 Fax: 2361 6294  
網址 Website: <http://www.cccg.org.hk>  
電話 Email: [cccg@cccg.org.hk](mailto:cccg@cccg.org.hk)

---